
 
 
Zapisnik 15. seje IO KPP, ki se je odvijala v ponedeljek 1. 8. 2024 preko spletne povezave (zoom), s 
pričetkom 18:00. 
Prisotni člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Igor Mlakar, Jurij Videc, Uroš Vidovič 
Ostali prisotni: Jure Brečko, Bojan Rotovnik, Maksimiljan Kotnik, Jože Rovan 
Opravičeno odsotni: Katarina Kotnik, Alojz Pirnat, Matej Planko, Dejan Černilogar 
 
Dnevni red: 

1. Zbor Markacistov 
2. Pregled Knafelčevih priznaj 
3. Pregled Pravilnika Komisije za planinske poti 
4. Sestanki z OPP 
5. Razno 

 
1. Zbor Markacistov 

Sklic zbora je potrebno razpisati mesec dni pred zborom. Gradivo pa objaviti 14 dni pred zborom. Na 
samem zboru se izbere in potrdi predsedstvo ter overitelje zapisnikov. 
1/08-01-2024: Zbor markacistov 2024 bo petek 15. 3. 2024 ob 17:30. 
 

2. Pregled Knafelčevih priznaj 
Bojan Rotovnik. Odbor za dokumentacijo in kataster planinskih poti je na seji obravnaval predloge in 
ugotovil, da ni pristojen za odločanje, ampak samo vodi evidenco. Kljub temu so pregledali 13 prejetih 
vlog. Ni osnovnih kriterijev za podelitev. Nismo vsebinsko pregledovali. Osredotočili so se le na dobo 
10 let. O tem mora odločiti IO KPP. 
Igor Mlakar. V preteklosti je IO dobil v pregled vloge. Da jih nebi razvrednotili je podelil le 10 priznanj. 
Pregledalo se je celotno delovanje kandidata. 
Uroš Vidovič: Janez Sagadin je preminul, potrebno je preveriti. 
Jože Rovan: V planinski organizaciji imamo vrsto drugih možnosti: pohvale, priznanja, častni znak. 
Uroš Zagoričnik. Knafelčevo priznanje je namenjeno za posebne dosežke. Potrebno je gledati tudi 
druge pogoje, ne samo leta. Pri spremembi pravilnika je to potrebno bolj natančno določiti. Trenutne 
predloge se pošlje vsem članom IO KPP. Na naslednji seji se o tem odloča. 
 

3. Pregled Pravilnika Komisije za planinske poti 
Uroš Zagoričnik. Skupaj pregledamo 42. členov. Do naslednjič vsak pregleda pravilnik in pripravi 
pripombe. 
 

4. Razno 
Jože Rovan. V lanskem letu smo sredstva porabili predvsem za nakup opreme. Na terenu se ne pozna 
dovolj. Če bomo tako nadaljevali, ne bomo več prejemali sredstev. Potreben je resen načrt in določiti 
najbolj smotrn način razdelitve sredstev. Društvom moramo dati jasna navodila, da se letos ne kupuje 
samo oprema. Za projekte, kot so SPP, Zasavska planinska pot ipd. je potrebno rezervirati posebna 
sredstva. 
Igor Mlakar. Sredstev društvom nebi manjšali. Omejili bi višino sredstev v opremo, vse ostalo mora iti 
v pot. 
Uroš Zagoričnik. Intervencijska ekipa. Naredi se razpis, da dobimo nabor markacistov, ki bi bili 
pripravljeni priskočiti na pomoč in določiti vodje. Vodje večjih akcij bodo imeli možnost po seznamu 
poklicati markaciste na pomoč. Drugo pa je ureditev »sivih« con, kjer so društva neaktivna in dobivamo 
pritožbe - lažja dela, čiščenje, markiranje ipd. Do naslednje seje bomo pripravili predlog razpisa. 
Jure Brečko. Za vidnost se je potrebno najprej sistematično lotiti turističnih krajev. 
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Uroš Vidovič. Tam kjer že vemo v naprej, gremo lahko že pogledat in opozorimo društva, potem pa gre 
na teren interventna skupina. Za interventno skupino veljajo ista pravila kot za PD pri porabi sredstev. 
Potrebno je naročiti vodjem OPP, da bodo spodbudili preostala društva. Z obvestilom o višini sredstev 
moramo podati nove usmeritve. 
Jurij Videc. Potrebno je določiti stroškovno mesto intervencijske skupine. Razdelilnik potrdi IO KPP. 
Bojan Rotovnik. Pripraviti je potrebno vsebinski predlog razpisa za ostalo bo poskrbela strokovna 
služba. 
 
Uroš Zagoričnik. Predlaga Smrekovec za skupno srečanje. 
 
Naslednja seja je predvidena 22. 1. 2024 ob 18:00 
 
Seja je bila zaključena ob 19:45. 
 
Po zvočnem zapisu zabeležil Jure Brečko. 


